
Til Nordjyske politikere. M.fl. 

Nordjysk infrastruktur bør være et emne i debatten til de kommende valg. 

Jeg håber at valgene den 21. november vil resulterer i, at de nye Byråd og det nye Regionsråd kan indlede 

et samarbejde, om en god fælles infrastruktur for hele Nordjylland.  

Der er selvfølgelig forskellige meninger. Jeg mener +bussen bør skrottes, til fordel for en lille udbygning af 

Grønlandsbane.  Herved kan en helt ny direkte adgang fra oplandet til Aalborg Øst etableres. Det er en lille 

ændring af den S-togtrafik Nordjyske jernbaner startede i august måned. Når pendlere benytter S-tog, vil 

trafikken på vejene mindskes.  

 Den tredje Limfjordsforbindelse til Vendsyssel bør også indeholde en jernbanebane forbindelse. Det vil 

gøre det muligt for havnene i Vendsyssel, at virke som containerhavne. 

I læserbreve, som Nordjyske bragte først den 15. oktober og et andet den 22. oktober, beskriver jeg mine 

løsningsforslag. Håber at disse forslag kan virke som inspiration. 

Læserbrevet i avisen den 22. oktober var forkortet - meget. Jeg vedhæfter den lange udgave. Jeg vedhæfter 

også forslaget om tunnel under Egholm fra den 15. oktober.  

I argumenterne om S-tog, har jeg fremhævet hensynet til vore bevægelseshæmmede medborgere. Jeg 

mistede min hustru til ALS. Jeg har derfor særlig opmærksomhed på dette emne. I hele sygdomsforløbet fik 

vi stor hjælp af Muskelsvindfonden. Deres lobbyister i folketinget har fået en kopi af materialet.  

Hilsen 

Torben Andersen 

Søndervang 36 

9530 Støvring 

PS: Materialet må meget gerne deles med andre. Jeg sender mails til flest muligt, men kan ikke opstøve 

mailadresser på alle relevante modtagere. 
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